

Environmental Policy

We at SMC believe in sustainable growth to protect but also improve the environment. We think that only continuous improvement leads to change.

Thus, SMC Austria GmbH established an environmental management system according to ISO14001 in order to achieve our environmental goals through consistent review, assessment and improvement. The following principles are the basis for our daily business.

Eco Management:

- We identify, keep track and comply with all environment-related laws, regulations and agreements.
- We thoroughly identify and evaluate the environmental impacts and possible environmental-related risks of our business activities, products and services.
- We strive to reduce eventual environmental burden and prevent any kind of pollution.
- We derive specific aims and measures and track their implementation and compliance to ensure continuous improvement.

Eco Factory:

- We strive for an efficient usage of resources (fuels, energy, material...) as we aim to minimize waste and emissions.
- We aim to further increase the share of renewable energy sources at our factory-site

Eco Product:

- We constantly evaluate our product portfolio and improve the environmentally friendly design of our products, with a particular focus on compactness and weight. Thus the carbon footprint can be reduced in the development and manufacturing process as well as in the use phase.
- We conduct energy audits at our customer's site to identify losses and inefficient applications and advise on switching to resource-saving applications.

The management and all employees of SMC Austria GmbH are committed to this environmental policy and align their daily actions accordingly.

Korneuburg, June 15, 2023

Robert Angel

Managing Director SMC Austria GmbH



Umweltpolitik

Wir bei SMC glauben an nachhaltiges Wachstum, um die Umwelt zu schützen aber auch zu verbessern. Nur kontinuierliche Verbesserung führt zu Veränderungen.

Daher hat die SMC Austria GmbH ein Umweltmanagementsystem nach ISO14001 eingerichtet, um durch konsequente Überprüfung, Bewertung und Verbesserung unsere Umweltziele zu erreichen. Die folgenden Grundsätze sind die Basis für unser tägliches Handeln.

Eco Management:

- Wir identifizieren, verfolgen und befolgen alle umweltbezogenen Gesetze, Vorschriften und Vereinbarungen.
- Wir ermitteln und bewerten sorgfältig die Umweltauswirkungen und möglichen umweltbezogenen Risiken unserer Geschäftstätigkeiten, Produkte und Dienstleistungen.
- Wir streben danach, mögliche Umweltbelastungen zu reduzieren und jegliche Art von Umweltverschmutzung zu vermeiden.
- Wir leiten konkrete Ziele und Maßnahmen ab und verfolgen deren Umsetzung und Einhaltung, um eine kontinuierliche Verbesserung zu gewährleisten.

Eco Factory:

- Wir streben eine effiziente Nutzung von Ressourcen (Brennstoffe, Energie, Material...) an, da wir Abfall und Emissionen minimieren wollen.
- Wir wollen den Anteil erneuerbarer Energiequellen auf unserem Firmengelände weiter erhöhen

Eco Product:

- Wir bewerten ständig unser Produktportfolio und verbessern das umweltfreundliche Design unserer Produkte, wobei wir besonders auf Kompaktheit und Gewicht achten. So kann der CO2-Fußabdruck sowohl im Entwicklungs- und Herstellungsprozess als auch in der Nutzungsphase reduziert werden.
- Wir führen bei unseren Kunden Energieaudits durch, um Verluste und ineffiziente Anwendungen zu ermitteln und beraten bei der Umstellung auf ressourcenschonende Anwendungen.

Die Geschäftsführung und alle Mitarbeiter der SMC Austria GmbH bekennen sich zu dieser Umweltpolitik und richten ihr tägliches Handeln danach aus.

Korneuburg, 15. Juni 2023

Robert Angel

Geschäftsführer, SMC Austria GmbH